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Protokół nr XXIX/20 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 17 grudnia 2020 r. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00 i trwała do godz. 16:06. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach, na podstawie danych 

o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i 

ustalania wyników głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 18 radnych. W trakcie obrad 

dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował poszerzenie porządku obrad o trzy 

projekty:  

- projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kędzierzyn-

Koźle, 

- projekt uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie wzniesienia pomnika oddającego 

hołd i pamięć Bohaterskim Powstańcom Śląskim w 100. Rocznicę III Zwycięskiego 

Powstania Śląskiego,  

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o odejście od pomocy rozdawniczej i 

przejście na pomoc warunkową poprzez zawieranie kontraktów socjalnych z osobami, 

które będą zobowiązywać się do wykonania wskazanych czynności; 

 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 
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Elżbieta Kozakiewicz 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. Następnie podał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o 

kolejny projekt uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie wzniesienia pomnika 

oddającego hołd i pamięć Bohaterskim Powstańcom Śląskim w 100. Rocznicę III 

Zwycięskiego Powstania Śląskiego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. Kolejne głosowanie dotyczyło wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały sprawie rozpatrzenia petycji o odejście od pomocy rozdawniczej i 

przejście na pomoc warunkową poprzez zawieranie kontraktów socjalnych z osobami, 

które będą zobowiązywać się do wykonania wskazanych czynności: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (2) 
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Grzegorz Chudomięt, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Radni Elżbieta Kozakiewicz i Fabian Pszon z powodu problemów z zagłosowaniem w 

systemie eSesja, oddali głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad XXIX sesji Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle, przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XXVII/20 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 24 

listopada 2020 r. oraz protokół Nr XXVIII/20 z dnia 26 listopada 2020 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Część I – budżetowa 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2021 r. oraz opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na  

2021 r.; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków 

poszczególnych komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

budżetowej;  

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawek Prezydenta Miasta;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem 

przegłosowanych wniosków i autopoprawek Prezydenta Miasta. 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2021-2035; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 

2021-2035; 
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3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków 

poszczególnych komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035;  

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków oraz autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025; 

2) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2021-

2025; 

3) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2021; 

4) ustanowienia użytku ekologicznego „Stara Odra”; 

5) nadania statutu Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu; 

6) ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 wraz z 

autopoprawką; 

7) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kędzierzyn-Koźle; 

8) zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z autopoprawkami; 

9) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2020-2035; 

10) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na 

rok 2021; 

11) przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021; 

12) wniosku w przedmiocie wzniesienia pomnika oddającego hołd i pamięć 

Bohaterskim Powstańcom Śląskim w 100. Rocznicę III Zwycięskiego Powstania 

Śląskiego; 

13) rozpatrzenia petycji o odejście od pomocy rozdawniczej i przejście na pomoc 

warunkową poprzez zawieranie kontraktów socjalnych z osobami, które będą 

zobowiązywać się do wykonania wskazanych czynności. 

2. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

3. Wolne wnioski. 

4. Zakończenie obrad. 
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Ad 2. 

Przyjęcie protokołu Nr XXVII/20 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 24 

listopada 2020 r. oraz protokół Nr XXVIII/20 z dnia 26 listopada 2020 r. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XXVII/20 z dnia 

24 listopada 2020 r. oraz protokołu Nr XXVIII/20 z dnia 26 listopada 2020 r.: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (3) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Dominik Szustakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Ad 4. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 27 listopada do 9 grudnia 

2020 r. oraz 10 do 16 grudnia 2020 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.10.2020 z 

dnia 10 grudnia 2020 r. oraz z dnia 16 grudnia 2020 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 10 grudnia).      
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Część I – budżetowa 

 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła prezentację – Projekt budżetu 

miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021. 

 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2021 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na  

2021 r. 

 

Uchwałę nr 577/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021, odczytała Wiceprzewodnicząca 

Rady Miasta Ewa Czubek. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia z uwagami 

zaopiniować przedłożony projekt uchwały budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 

2021 rok (uchwała nr 577/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. dołączona do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miasta, Ireneusz Wiśniewski, odczytał uchwałę nr 578/2020 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 16 grudnia 

2020 r. nt. opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie 

uchwały budżetowej (uchwała nr 578/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. dołączona do 

protokołu). 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2021. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja stosunkiem głosów: 4 głosy ,,za”, 2 głosy ,,wstrzymujące się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki,  stosunkiem 

głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała 

projekt budżetu miasta na rok 2021.  
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 7, ,,przeciw” – 3, ,,wstrzymujących się” – 2, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2021. 

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu budżetu miasta na 2021 rok 

Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

 

Autopoprawkę oraz autopoprawkę II do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 13 listopada 2020 roku projektu budżetu miasta na rok 2021 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

 

Adam Oczoś stwierdził, że z racji tego iż nie było wniosków do budżetu, można 

przyjąć, że zaproponowany projekt budżetu na 2021 r. jest skrojony w miarę  

możliwości i oczekiwań radnych oraz mieszkańców. Podzielił się opinią na temat 

planowanych dochodów i wydatków budżetu miasta na rok 2021, także na temat zadań 

inwestycyjnych planowanych do realizacji w roku 2021. Wspomniał o bardzo istotnej 

decyzji podjętej w tym roku w zakresie budowy łącznika do obwodnicy. Zwrócił 

również uwagę na kontynuację zadania budowy wału przeciwpowodziowego wraz z 

zastawką na potoku Lineta przy ul. Głubczyckiej, zaznaczył, że jest to oczekiwane 

zadanie przez mieszkańców. Poinformował, że Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej 

poprze budżet miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021. 

 

Fabian Pszon stwierdził, że nie podoba mu się w budżecie założenie, że gmina 

otrzyma te same wpływy z PIT i CIT jak w tamtym roku, jego zdaniem ze względu na 

pandemię wpływy mogą być mniejsze. Zwrócił uwagę, że jest wiele inwestycji takich 

jak remonty dróg a brakuje takich, które przynosiłyby dochód. Jednak ocenia budżet 

pozytywnie, będzie głosował za przyjęciem budżetu.  

 

Sabina Nowosielska podziękowała radnym za opinie do budżetu. Jej zdaniem 

pandemia nie powinna wpłynąć na największych płatników. Remonty dróg nie 

przyniosą dochodów, ale kobiety nosząc obcasy docenią remonty chodników.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że wydatki bieżące są coraz większe, więc środki 

na inwestycje będą coraz mniejsze, w związku z czym jego opinia budżetu będzie 

negatywna.  
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Katarzyna Kukolka-Bogocz podkreśliła, że mimo ciężkiej sytuacji związanej z 

pandemią, w budżecie znalazły się inwestycje oczekiwane przez mieszkańców np. 

wały przeciwpowodziowe, ul. Gajdzika, przedszkole na osiedlu Cisowa. Dodała, że 

będzie głosowała za przyjęciem budżetu.  

 

Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że to dobrze, iż mimo panującej pandemii budżet 

nie jest zaplanowany z nadmierną ostrożnością. Budżet ma to do siebie, że można 

elastycznie reagować, jeśli nie będzie wpływów, będzie można ograniczyć wydatki. 

Uważa, że radni chcieliby wiedzieć jakie kroki są podejmowane, aby zracjonalizować 

wydatki, nie obniżając oferty dla mieszkańców. Taka informacja może być zawarta w 

sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że poczynione przez gminę oszczędności zostały na 

przyszły rok zniwelowane wzrostem kosztów. Podkreśliła, że budżet jest optymalny, 

rozłożenie jednego zadania na 2-3 lata pozwoli na decydowanie, jeżeli będą pieniądze 

zostanie skrócony czas realizacji. Zwróciła uwagę, że MZK pierwszy raz od wielu lat 

odniosło stratę.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawek Prezydenta Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza 

stosunkiem głosów: ,,za” – 7, ,,przeciw” – 3, ,,wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała pierwszą autopoprawkę do projekt budżetu miasta na rok 2021. 

Następnie poddał przyjęcie autopoprawki pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej 

Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz 
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Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że pierwsza autopoprawka została przyjęta i 

poddał pod głosowanie drugiej autopoprawki: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że kolejna autopoprawka do budżetu miasta 

również została przyjęta. 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem 

przegłosowanych wniosków i autopoprawek Prezydenta Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały budżetowej z 

uwzględnieniem autopoprawek Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że budżet miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 

został przyjęty. Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad ogłosił 

przerwę, która trwała od 11:50 do 12:00. 

 

Uchwała Nr XXIX/312/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 2. 

Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2021-2035 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2035 odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021-

2035 

 

Uchwałę nr 541/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 16 grudnia 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

o wieloletniej prognozie finansowej miasta Kędzierzyn-Koźle, odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Ewa Czubek. 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” 4, ,,wstrzymujące się” 2, pozytywnie zaopiniowała 

projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035.  

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2021-2035,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035  

 

Autopoprawkę do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 13 listopada 2020 roku projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2035, odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2021-2035,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2021-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 z uwzględnieniem 

autopoprawki Prezydenta Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 
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Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/313/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

CZĘŚĆ II – SPRAWY BIEŻĄCE 

 

Ad 1. 

 

1) Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 
 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy wyniki prac zespołu ds. mieszkaniowych zostały 

wzięte pod uwagę w tym programie.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska wyjaśniła, że zespół ds. zadłużenia skończył 

swoją pracę i  przekazał wnioski w formie raportu, drugi zespół, którym kieruje 

Wojciech Jagiełło nadal prowadzi spotkania. 

 

Zastępca Prezydenta ds. Oświatowych i Społeczno-Gospodarczych poinformował, że 

zespół w przyszłym tygodniu zakończy swoje prace i do końca roku zostaną 

przedstawione wnioski. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, jakie zmiany znalazły się w tym programie w 

porównaniu do poprzedniego.  

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że program w 80% jest oparty na danych z MZBK i jest 

formą kontynuacji poprzedniego programu, nie było większych zmian, jedynie 
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wprowadzenie do uchwały o gospodarowaniu zasobem mieszkaniowym mieszkań do 

remontu.  

 

Grzegorz Chudomięt nawiązał  do punktu 3 w rozdziale 9 projektu uchwały, zapytał 

na czym będzie polegało zmniejszenie zagrożenia obciążenia Gminy obowiązkiem 

wskazania tymczasowych pomieszczeń osobom eksmitowanym z zajmowanych lokali 

mieszkalnych po wywłaszczeniu ich z tych lokali. 

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że w przypadku kiedy lokator posiada prawo do wykupu  

lokalu i zwraca się z prośba o bonifikatę, w momencie sprzedaży tego lokalu gmina 

traci zagrożenie ze względu na obciążenie z tytułu zadłużenia takiego lokalu. Jeżeli 

chodzi o wskazywanie tymczasowych pomieszczeń osobom eksmitowanym, gmina 

będzie dążyć do tego, żeby w jak najmniejszym stopniu obciążenie wynikające z tego 

zadłużenia nie wpływało na to, że gmina musi podstawić lokal mieszkalny, który 

będzie ponownie zadłużany.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że nadal nie rozumie na czym polega „zmniejszenie 

zagrożenia”. 

 

Dyrektor MZBK Stanisław Węgrzyn wyjaśnił, że w przypadku gdy gmina sprzedaje 

mieszkania większą szansą jest, że przyszli właściciele nie będą tego mieszkania 

zadłużać. Zdarzają się pojedyncze przypadki i sąd decyduje co zrobić. Zmniejszenie 

zagrożenia polega na tym, że sprzedane mieszkania nie będą powodowały 

konieczności przeprowadzania z nich eksmisji. Jeżeli jest wyrok eksmisji do lokalu 

socjalnego, gmina musi podstawić pomieszczenie tymczasowe. Zdarzało się, że 

mieszkaniec nie chciał opuścić tego lokalu i znowu powstawały podobne problemy. W 

związku z tym gmina w tej chwili podstawia pomieszczenie tymczasowe, które nie jest 

w zasobie MZBK. Instytucje wynajmujące pokoje na miesiąc rządzą się innymi 

prawami i nie mają takiego obowiązku jak gmina wznowienia procedury eksmisji.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem o punkt 8 w rozdziale 9 projektu uchwały, 

w jaki sposób będzie to funkcjonowało finansowo.  

 

Wojciech Jagiełło podkreślił, że działania, które się podejmuje celem pozyskania 

zasobu mieszkaniowego są korzystne dla mieszkańców. 

 

Grzegorz Chudomięt wspomniał o tym, że gmina nie ma obowiązku trzymania 

mieszkań komunalnych, które generują największe zadłużenie, jego zdaniem gmina 

powinna je sprzedać. W jego opinii nic się w wieloletnim programie gospodarowania 

nie zmienia, będzie głosował przeciw podjęciu uchwały.  

 

Prezydent Miasta wspomniała o mieszkaniach TBS dla osób, które pracują i regularnie 

mogłyby płacić za czynsze, jest to połączenie mieszkań prywatnych z gminnymi. 

Gmina czeka na program rządowy obejmujący dofinansowanie do TBS i będzie 

można podjąć działania.  
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Wobec wyczerpania dyskusji w temacie, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/314/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu 

na lata 2021-2025 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o zmiany w programie w stosunku do poprzednich. 

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że program jest kontynuacją poprzedniego z 

drobnymi zmianami. Zaznaczył, że zbiór informacji, który znajduje się w tym 

programie jest zaczerpnięty nie tylko z MOPS, ale także z powiatowych instytucji, 

które się tym zajmują.  

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że będzie głosował przeciwko programowi.  
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/315/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu na lata 2021-2025 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2021 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 5 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/316/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na rok 2021 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego „Stara Odra” 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała wniosek. 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 8, ,,wstrzymujących się” – 3, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 
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Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/317/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego „Stara Odra” 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Ziemi Kozielskiej w 

Kędzierzynie-Koźlu 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Dominik Szustakiewicz zapytał o zapis punkcie 3 w § 18.1, czy muzeum powinno się 

zajmować takimi zadaniami jak sponsoring.  

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że jest to standardowy zapis w statucie uzgodniony z 

ministrem, wydarzenia związane z działalnością urzędu muszą być również 

promowane.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (4) 

Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki, Ewa Stogniew 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/318/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie nadania statutu Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2020 wraz z autopoprawką 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej stosunkiem głosów: ,,za” – 8, 

,,przeciw” – 1,,wstrzymujących się” – 2, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały.  

 

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej Artur 

Maruszczak wyjaśnił, czego dotyczy autopoprawka.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXIX/319/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 7) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Kędzierzyn-Koźle 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, czego dotyczy projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/320/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z 

autopoprawkami 

 

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” – 7, ,,przeciw” – 2, 

,,wstrzymujących się” – 2, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na rok 2020 wraz z autopoprawką. 
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Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła treść drugiej autopoprawki, która nie była 

procedowana na komisji.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawkami pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/321/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2035 

 

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” – 7, ,,przeciw” – 3, 

,,wstrzymujących się” – 2, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 
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Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/322/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Katarzyna Dysarz przedstawiła plan pracy 

komisji na rok 2021. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/323/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle na rok 2021 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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11) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił plan pracy Rady Miasta na rok 2021. 

 

Michał Nowak zwrócił uwagę, aby w planie pracy do informacji z działalności w  

kwietniu dopisać Muzeum Ziemi Kozielskiej.   

 

Grażyna Filipowicz zaproponowała, aby w styczniu była informacja dot. 

zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla z udziałem dyrektora 

SP ZOZ.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że będzie to uwzględnione bez wpisywania do 

planu pracy.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały wraz z uwagą radnego Nowaka pod głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/324/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2021 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie wzniesienia pomnika 

oddającego hołd i pamięć Bohaterskim Powstańcom Śląskim w 100. Rocznicę III 

Zwycięskiego Powstania Śląskiego 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Michał Nowak przybliżył 

stanowisko komisji do wniosku oraz treść projektu uchwały.  
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Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że ten projekt uchwały powinien trafić pod 

obrady Komisji Infrastruktury. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że nie było takiej potrzeby, od tego jest 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Michał Nowak zgodził się z przewodniczącym, zaznaczył że petycjami, skargami 

wnioskami zajmuje się komisja do tego powołana. Dodał, że była również sugestia ze 

strony urzędu, żeby podobnie jak w przypadku pomnika Marszałka Piłsudskiego został 

powołany specjalny zespół, który ustali wszystkie kwestie estetyczne i treściowe 

związane z formą upamiętnienia.  

 

Fabian Pszon podzielił się opinią, że Komisja Infrastruktury byłaby najwłaściwsza, 

ponieważ zajmuje się zagospodarowaniem przestrzennym miasta i dziwi się, że ten 

projekt nie trafił pod obrady tejże komisji.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz stwierdziła, że również ubolewa nad tym, że ten projekt 

nie trafił pod obrady Komisji Infrastruktury. Zapytała dlaczego wnioskodawca nie 

uczestniczy w sesji.  

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski stwierdził, że wnioskodawca nie kontaktował 

się z nim i nie wyraził chęci uczestnictwa w sesji, poprzednim razem prosił o 

zorganizowanie wypowiedzi telefonicznej i udało się to zrobić przy współpracy z 

radnym Nowakiem.  

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że jest to petycja a petycje trafiają pod obrady Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Jeżeli radni nie zgodzą się ze stanowiskiem prezydenta, 

czyli propozycją upamiętnienia w postaci tablicy, może to trafić na inną komisję.  

 

Sekretarz Miasta wskazał, że aktualnie procedowany postulat upamiętnienia jest 

wnioskiem tylko o to, w jakiej formie miałoby to nastąpić. Natomiast ostateczne 

rozstrzygniecie i kształt inskrypcji będą przedmiotem odrębnego projektu uchwały, 

który zostanie przedłożony Radzie Miasta do akceptacji w formie aktu prawa 

miejscowego. Ten projekt będzie miał szansę ponownie przejść ścieżkę wskazaną 

przez Przewodniczącego Rady Miasta.   

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o finansowanie budowy pomnika.  

 

Michał Nowak poinformował, że była sugestia o przeprowadzeniu zbiórki, ale 

zasadniczo to zadanie spoczywałoby na barkach gminy.  

 

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że propozycja złożona przez panią prezydent o 

upamiętnienie rocznicy w skromniejszej formie jest zdecydowanie lepsza i 

dostosowana do możliwości gminy. Jest w Kędzierzynie-Koźlu osiedle Powstańców 

Śląskich, nie ma potrzeby stawiania kolejnego pomnika.  
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Michał Nowak wskazał kilka miejsc upamiętniających Powstańców Śląskich np. 

pomnik nad Odrą w Koźlu, pomnik na Placu Pamięci Rodła, pomnik na cmentarzu na 

osiedlu Kuźniczka, tablica pamiątkowa w Sławięcicach, tablica przy dworcu 

kolejowym.  

 

Katarzyna Dysarz zwróciła uwagę na termin realizacji formy upamiętnienia, w parę 

miesięcy pomnik nie powstanie, popiera stanowisko pani prezydent.  

 

Małgorzata Lipczyńska podzieliła się opinią, że ważniejsze od stawiania pomników 

jest przekazanie historii młodym ludziom.   

 

Adam Oczoś zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i podjęcie uchwały.  

 

Fabian Pszon uważa, że każdy radny ma prawo się wypowiedzieć i jest przeciwny 

wnioskowi.  

 

Prowadzący obrady poddał wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej 

Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Dysarz, Małgorzata Lipczyńska 

BRAK GŁOSU (4) 

Jacek Król, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek nie uzyskał poparcia. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zgłosiła wniosek o wycofanie projektu uchwały z 

porządku obrad i zaprosić wnioskodawcę na następną sesję.  

 

Ewa Czubek zwróciła się do radnej z prośbą o uzasadnienie wniosku. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz stwierdziła, że chciałaby, aby wnioskodawca każdemu 

radnemu przedstawił swój wniosek, a był tylko zaproszony na posiedzenie komisji, 

której nie każdy radny jest członkiem.   

 

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że każdy radny może uczestniczyć w obradach komisji.  
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Prowadzący obrady poddał wniosek radnej Katarzyny Kukolki-Bogocz pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kopacki  

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki 

 

Radny Grzegorz Chudomięt z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek nie uzyskał poparcia. Następnie poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXIX/325/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie wniosku w przedmiocie wzniesienia pomnika oddającego hołd i pamięć 

Bohaterskim Powstańcom Śląskim w 100. Rocznicę III Zwycięskiego Powstania 

Śląskiego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przejściem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę, która trwała od 18:58 do 19:13. 

 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o odejście od pomocy 

rozdawniczej i przejście na pomoc warunkową poprzez zawieranie kontraktów 

socjalnych z osobami, które będą zobowiązywać się do wykonania wskazanych 

czynności 

 

Michał Nowak przybliżył treść petycji oraz projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Marek Piasecki, Ewa Stogniew 

  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIX/326/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji o odejście od pomocy rozdawniczej i przejście na 

pomoc warunkową poprzez zawieranie kontraktów socjalnych z osobami, które 

będą zobowiązywać się do wykonania wskazanych czynności 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 2. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała jaka pomoc została lub zostanie udzielona przez 

gminę w związku z pożarem na ul. Harcerskiej w dniu 11 grudnia br. i jaka jest jej 

terminowość.  

 

Dyrektor MOPS Danuta Ceglarek poinformowała, że w pożarze ucierpiały dwie 

rodziny, niezwłocznie po zdarzeniu na konto rodziny wpłynęły dwie formy pomocy – 

zasiłek celowy z programu „Posiłek szkole i w domu” w kwocie 2000 zł na zakup 

żywności oraz drugi zasiłek celowy ze środków gminy na zakup odzieży, pościeli itp. 

w takiej ilości jaka  była potrzeba. Jednocześnie w tym samym dniu do mieszkania, w 

którym przebywała matka z dziećmi dostarczono pakiet środków higieny osobistej i 

środków czystości. Została udzielone wsparcie psychologiczne przez MOPS. W 

dalszej kolejności rodzina otrzyma główny zasiłek celowy z tytułu zdarzenia 

losowego. Rodzina otrzymała pomoc w złożeniu wniosku o mieszkanie.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała kiedy poszkodowani mogą uzyskać mieszkanie.  

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że jest to procedura przyśpieszona, jak tylko będzie to 

możliwe dyrektor MZBK przygotuje mieszkanie. Nie jest w stanie określić terminu. 

 

Ewa Czubek zapytała, czy były to mieszkania spółdzielcze i czy były ubezpieczone. 

 

Sabina Nowosielska odpowiedziała, że były to mieszkania własnościowe, co do 

ubezpieczenia strona urzędowa nie ma takiej wiedzy.  

 

Andrzej Kopacki poinformował, że jeden z mieszkańców zwrócił się do niego w 

temacie działki w Śródmieściu przy ul. Grunwaldzkiej, na której jest wysypisko 

śmieci. Działka znajduje się w pobliżu terenu na którym trwa budowa apartamentowca 

oraz PSP nr 1 przy ul. Kościelnej. Od kilku tygodni w opuszczonym budynku 

zagnieździli się bezdomni. Radny złoży interpelację w tej sprawie i prosi o 

interwencję. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał w jakich terminach funkcjonowały w tym roku świetlice 

socjoterapeutyczne. 

 

Wojciech Jagiełło powiadomił, że w okresie zamknięcia szkół świetlice również nie 

funkcjonowały.  

  

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z kolejnym pytaniem dotyczącym wycinki drzew 

między ulicami Lompy, Plebiscytowej i 1 Maja, gdzie jest boisko i plac zabaw. 

Zauważył, że wycinane są zdrowe drzewa i chciałby się dowiedzieć jakie są 

przyczyny. Podkreślił, że drzewa te dają dużo cienia.  
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Artur Maruszczak poinformował, że jest to realizacja „zielonych podwórek”, część tej 

wycinki jest związana ze złym stanem drzew. 

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał o budowę drogi do ogródków działkowych im. M. 

Kopernika, zdaniem radnego prace wolno się posuwają. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że droga praktycznie jest zakończona, tam był spór z 

wykonawcą o zakres drogi, był uzgodniony dojazd pod same ogródki działkowe, ale w 

związku z głosami sprzeciwu mieszkańców odnośnie wycinki drzew koniecznej do 

budowy tej drogi, gmina zdecydowała zmniejszyć jej zakres.  

 

Sławomir Wołkowiecki wspomniał również o powalonych drzewach na wale oraz 

suchej akacji w tej okolicy, która mogłaby się zawalić. 

 

Artur Maruszczak stwierdził, że to sprawdzi. 

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy gmina posiada w zasobach rezerwowych 

mieszkania służbowe, które można zadysponować np. dla lekarza.  

 

Prezydent Miasta potwierdziła, że gmina posiada takie mieszkania. 

 

Michał Nowak zwrócił się do pani prezydent z prośbą, aby zespół ds. ścieżek 

rowerowych nie był tylko zespołem czasowym, aby powołać stałą radę ds. ruchu 

rowerowego, której zadaniem byłoby opiniowanie ścieżek rowerowych. 

 

Prezydent Sabina Nowosielska stwierdziła, że powołanie takiej rady jest bardzo 

dobrym pomysłem. Dodała, że ma pomysł zrobienia sieci ścieżek pieszo-rowerowych 

również dla biegaczy.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że na kozielskich plantach dochodzi do 

niszczenia ławek, zaapelował by podjąć wzmożone działania, aby złapać sprawcę.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że gmina podjęła już wcześniej wielotorowe 

działania, z jednej strony została uruchomiona procedura zgłaszania na policję, z 

drugiej strony podjęto działania związane z gwarancją ławek. Gmina wystąpiła także 

do konserwatora o inny rodzaj ławek, jeżeli się okaże, że jest to wada ławki.  

 

Ad 3. 

Wolne wnioski 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska i Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski podziękowali wszystkim za pracę w tym trudnym roku i złożyli życzenia 

na rok nadchodzący. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się w czwartek 28 stycznia o godzinie 14:00. 
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Ad 4. 

Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXIX sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 16:06. 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 


